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Budgethållningsåtgärder efter tertialrapport 1 2015 

Stöd- och aktivitetsenheten (aktivitetsdelen)  
Risk- och konsekvensanalys diskuterad med arbetsgrupperna. Behandlad på Sysslos APT 

3/6, Steget Framåt och Nätverkets APT 29/5. Respektive skyddsombud var dock inte med på 

APT utan vi träffades 5/8 och diskuterade risk- och konsekvensanalys samt 

besparingsförslag. Kunde ej ske tidigare p g a att vi alla haft semestrar och gått om varandra, 

Åtgärd: ange kort beskrivning 

på åtgärd. 

Belopp 

tkr  

Start 

datum/mån 

Konsekvens/risk 

Ännu färre vikarier, 

använda personal inom 

enheten att rycka in vid 

behov.   

 

 

 ?  Risken är att den som arbetar blir så 

pressad att den också blir sjuk - en 

avvägning måste göras där. 

 

Kännbar: planera i förväg så långt det är 

möjligt, chefen tar upp saken på möten så 

alla är införstådda och förberedda. Steget 

Framåt har lite mer tid nu och personal kan 

även vikariera på andra verksamheter. 

Boka in introduktion för dem på Sysslo!   

 

Använda oss av 

pensionärer som vikarier 

som kostar mindre i 

sociala avgifter. 

 

 

?  Nödlösning, håller inte i längden - vi 

behöver få in yngre medarbetare ” nytt 

blod” som kan vara kvar när de i 

personalgruppen som är 60+ går i pension 

inom några år.   

 

Kännbar: Till våren måste det rekryteras 

nya yngre medarbetare! 

Dra in på handledning i 

Sysslo, 1 gång per månad 

- ses över.  

15 Höst 2015 Personalen anser att handledning är viktig, 

tillfälle till reflektion och stöd, risk för sämre  

Kvalitet 

 

Kännbar: Utvärdera efter en viss tid.  
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Få in fler brukare på 

Nätverket/Steget Framåt  

2 på SF och 1 på NV  

180 15 aug 2015 Det vore bara bra, vi har full personalstyrka 

och utrymme finns. Marknadsföring sker!  

 

Obefintlig 

 

 

 

Byta enhetens buss till en 

mindre kostsam, detta 

håller på att ses över 

tillsammans med Boris.  

Hitta någon att dela med? 

? Höst 2015 Vi behöver bussen 3 dagar per vecka 

sommartid och 1-2 dagar per vecka 

vintertid.  Om vi inte skulle ha bussen alls 

finns inte möjlighet att odla i Mariefred som 

är oerhört uppskattat av brukarna. 

Källsorteringen som görs för enheten är 

bilberoende.  

 

Obetydlig  

Få in fler brukare på 

träfflokalerna  - att de 

väljer oss 1 på varje a 

5900/mån  

60 Aug  Att det blir för många pensionärer på Tora 

vilket kan avskräcka yngre att gå dit.  

 

Obetydlig 

Sökt och fått Fondmedel 

för guldkant på Sysslo,   

(100) Juni  Kan användas till guldkant vilket är bra!  

Sökt och fått 

projektpengar 

delaktighet/hälsa för 

Sysslo  

  

(350)  Vi fick pengarna vi sökte - bara positivt!  

 

De åtgärder som beskrivits får 

konsekvenser för chefen som förväntas 

vara ännu mer återhållsam och 

kontrollerande vilket kan göra både 

medarbetare och brukare missnöjda. 

Konsekvensen för chefen bedöms dock 

som obetydlig. Kommer säkert finnas som 

stående punkt i ledningsgruppen för 

möjlighet att diskutera frågor och 

förhållningssätt med kollegor. 
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Datasalen sälja 

arbetsträningsplatser till 

Jobbtorg? Utreda !   

50 Sept  Obetydlig 


